
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 6. september 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 684
I lovændringen i 2010 (Lov nr. 707 af 25. juni 2010) stod der, at årsagen til indførelsen 
af en differentieret aldersgrænse var, at man ville nedbringe unges risikofyldte alkoholfor-
brug. Hvordan vurderer ministeren situationen i dag og udviklingen i alkoholforbruget 
siden 2014? Formoder ministeren, at unges risikofyldte alkoholforbrug bliver nedsat ved 
fortsat at sælge alkohol til unge på 16 år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stinus Lindgreen (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stinus.Lindgreen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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